
Referat af bestyrelsesmøde torsdag d. 17. Oktober 2017 i Sundhedshuset, Skolegangen 1, 

 2620 Albertslund - mødelokale loungen på 1. sal 

 

Deltagere: 

Alice Hasselgren             (Landsforeningen LEV) 

Bjarke Juul                       (PTU) 

Henrik Jess                      (Landsforeningen autisme) 

Ottar Bingen-Jakobsen (Parkinson Foreningen) 

Hanne Fleinert                (Nyreforeningen) 

Poul Hansen                    (Landsforeningen LEV) 

 

Afbud fra Jesper R Hansen og Eric Broberg 

 

 

Punkt 1              Godkendelse af dagsorden 

Godkendt med tilføjelse af et punkt: Repræsentation i Sundhedsrådet 

Nyreforeningen bedes stavet korrekt og den korrekte titel på LEV er:  

Landsforeningen LEV 

Punkt 2             Godkendelse af referat fra sidste møde - er godkendt og lagt på hjemmesiden 

 

Punkt 3.1.         Flyers og andet materiale er udddelt til alle medlemmer.  

Ottar, Poul, Bjarke og Hanne har uddelt flyers i hver deres boligområde. 

Punkt 3.2.         Referat af møde i Handicaprådet d. 14. September 2017 

God Adgangs rapporter fra 2015 og 2017 blev gennemgået. Ingen af de gennemgåede 

byggerier har fået God Adgangs stempel. Visse udbedringer er dog undervejs. 

Borgerrådgiver Pernille Bischoff var inviteret til mødet for at fortælle om sit arbejde. 

Firmaet Diversa har gennemgået kommunens hjemmeside sammen med en blind 

person. Der var mange ting, der kunne forbedres bl.a. for synshandicappede. 

Der blev igen drøftet, hvordan udsatte borgeres adgang til lægebesøg fremmes. 

På mødet i december inviteres Shared Care for at drøfte dette yderligere, ligesom 

repræsentant fra jobcentret inviteres med henblik på drøftelse af 

virksomhedskontakten (partnerskabsaftaler) 



Punkt 3.3.    Jespers møde med §17.4. udvalget 

 Udsat da Jesper er syg d.d. 

Punkt. 3.4. Indstilling til Handicaprådet 

 Prioritering af rækkefølgen 

Punkt 3.5. Høringssvar 

Skal udvalgene fordeles mellem medlemmer eller hvordan sikrer vi at flere deltager i 

at skrive høringssvar. Punktet tages op igen 

Punkt 3.6 Indstilling til handicapprisen 

 Indstillingsfrist d. 10.11.17  

Punkt 3.7. Bjarke har holdt møde med 3 fra partiet Alternativet. De var meget interesserede i 

handicapområdet. 

 Medlemmer fra 4 partier inviterer til kaffemøde. Hanne forsøger at lave en aftale. 

 (Dette er ikke lykkedes) 

Punkt 3.8. Ejeren af Cafe Felix er henvist til at kontakte kommunen med henblik på udbedring af 

toilettet, så det bliver brugbart for handicappede. 

Punkt 3.9. Anders fra Teknisk Udvalg har kontaktet Bjarke vedr. legepladsen udfor Cafe Felix. Der 

er en uhensigtsmæssig kant, som er meget let at falde over 

Punkt 4. Der er brugt 8218,75 kr på tryksager incl visitkort 

Punkt 5. Sundhedsrådet. Alice er interesseret i at deltage og vil kontakte sekretæren for 

udvalget. Det nye handicapråd indstiller Alice til at deltage i Sundhedsrådet 

Punkt 6.  Evt. 

 Der er formandsmøde/ kursus i DH d. 2.12. Hanne har tilmeldt sig og Alice overvejer 

 Der bliver etableret et nyt netværk for forældre til børn med særlige behov og der 

afholdes informationsmøde d. 25.10. 

 Der valgdebat d. 30.10. på biblioteket (TV Lorry) 

 

Referent Hanne 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 


